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Kamila Mamczarek
Radna Gminy w Chojnicach

Zbigniew Szczepański 
Wójt Gminy Chojnice

INTERPELACJA

w sprawie opracowania strategii promocji turystycznej gminy Chojnice

Szanowny Panic Wójcie,

W związku z celami określonymi w Strategu Rozwoju Gminy Chojnice na lata 2021-2030, 
dotyczącymi budowy silnej gospodarki oraz wzmacniania funkcji marketingowej gminy, zwracam 
się z prośbą o opracowanie strategu promocji turystycznej, która wyznaczy kierunki działania oraz 
sposoby promowania obszaru gminy jako atrakcji turystycznej.

Strategia promocji turystycznej skupia się na identyfikacji unikalnych walorów gminy 
i skierowaniu przekazu do odpowiednich grup docelowych, aby maksymalizować 
zainteresowanie ofertą turystyczną. Gmina Chojnice posiada ogromny potencjał turystyczny, 
ktorego skuteczne wykorzystanie mogłoby przyczynić się do rozwoju lokalnej gospodarki. 
Promocja naszych zabytków oraz walorow przyrodniczych 1 kulturowych, może przyciągnąć 
odwiedzających z Polski, jak 1 z zagranicy. Dlatego uważam, że opracowanie profesjonalnej 
strategu marketingowej, w ramach której możliwe będzie pełne wykorzystanie tych atutów, jest 
kluczowe dla rozwoju gminy. Celem takiej strategu jest wzmocnienie rozpoznawalności regionu, 
poprawa wizerunku oraz wspieranie lokalnego rozwoju gospodarczego.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie tej interpelacji 1 podjęcie krokow w celu opracowania 
odpowiedniej strategu promocji.

Z poważaniem
Kamila Mamczarek
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Kamila Mamczarek
Radna Gminy w Chojnicach

Zbigniew Szczepański 
Wójt Gminy Chojnice

INTERPELACJA

w sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych i użytkowników ścieżki rowerowej 
na promenadzie w Charzykowach

Szanowny Panie Wójcie,

w związku ze złożonym przeze mnie wnioskiem do budżetu gminy Chojnice dotyczącym poprawy 
bezpieczeństwa na promenadzie w Charzykowach, na odcinku od Posterunku Policji Charzykowy 
do hangarów Chojnickiego Klubu Żeglarskiego, zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających 
na celu zabezpieczenie tej przestrzeni.

W okolicy promenady w ostatnim czasie nastąpił intensywny rozwój infrastruktury mieszkalnej - 
powstał juz jeden apartamentowiec, a planowana jest budowa kolejnego budynku mieszkalnego 
z garażami podziemnymi. Zwiększona liczba wyjazdów z garaży podziemnych stwarza realne 
zagrożenie dla pieszych i rowerzystów poruszających się w tej okolicy. Konieczne jest 
opracowanie projektu, który poprawi przejrzystość i bezpieczeństwo układu komunikacyjnego, 
aby uniknąć potencjalnych wypadków i kolizji w tej części Charzyków.

Proszę o zabezpieczenie środków na realizację działań poprawiających bezpieczeństwo 
w tej lokalizacji, a także o przystąpienie do opracowania planu poprawy tego układu 
komunikacyjnego.

Z poważaniem
Kamila Mamczarek



Chojnice, dnia 30.09.2024 r.

ROBERT PIFS1K
Inne i nazwisko radnego

WÓJT GMINY W CHOJNICACH

INTERPELACJA

Zgodnie z §35 Statutu Gminy w Chojnicach składam interpelację w sprawie:

W imieniu Mieszkańców Powałek wraz z Panią Sołtys Katarzyną Graszk 

składamy poniższą interpelację.

Mając na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców i użytkowników zw racamy się z prośbą 

o wystąpienie do Zarządcy Drogi Powiatowej, ulicy Kłodawskiej w Powałkach o ustawienie 

progów zwalniających na odcinku od DW235 do końca terenu zabudowanego. Przy tej często 

uczęszczanej drodze znajduje się mnóstwa zabudowań, ciąg pieszo-rowerowy, przystanki 

autobusowe. Z tej trasy korzystają dzieci ze Szkoły Podstawowej w Kłodawie, piesi, 

rowerzy ści, dzieci bawiące się przy swoich posesjach. Przed paroma laty miało tam miejsce 

potrącenie dziecka samochodem. Zauważyliśmy, iż ruch jest tam naprawdę duży', 

a prędkości rozwijane przez kierowców, przekraczają te ustanowione przez znaki drogowe. 

Montaż progów zwalniających niewątpliwie wpły nie na poprawę bezpieczeństwa.

Z Wyrazami Szacunku.


